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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het nieuws dat de
gemeente Amsterdam meer toezicht
wil op de taxichauffeurs op het
Leidseplein. (Ingezonden 9 juli 2009)

1
Bent u bekend met het bericht dat de
gemeente Amsterdam meer toezicht
wil op de taxistandplaats op het
Amsterdamse Leidseplein na de
berichten omtrent de
gewelddadigheden van afgelopen
weekend?1

2
Kunt u aangeven waar dit toezicht uit
bestaat en bent u met ons van
mening dat dergelijk toezicht met
name zou moeten bestaan uit
politiepersoneel?

3
Kunt u aangeven of de politie
overweegt om politiemensen in
burger in te zetten, teneinde de
kwaliteit en mate van agressie van
taxichauffeurs in Amsterdam te
peilen en desnoods tot
strafrechtelijke vervolging over te
gaan en indien zij dit niet overwegen,
waarom niet?

4
Deelt u de mening dat de
burgemeester van Amsterdam, de
heer Cohen, wel degelijk allerlei
bevoegdheden heeft teneinde deze

taxichauffeurs aan te pakken,
bijvoorbeeld controle op grond van
de vakbekwaamheidseisen van de
bestaande taxiwet, alsmede
strafrechtelijke bevoegdheden op
grond van de jarenlange misdrijven
die door een aantal van deze
taxichauffeurs zijn gepleegd?
Bent u het met mij eens dat de
burgemeester deze bevoegdheden
onvoldoende heeft aangewend?
Zo ja, heeft u hier een verklaring
voor?

5
Heeft u zo weinig vertrouwen in de
burgemeester van Amsterdam, de
heer Cohen, dat u bereid bent hem
dringend te verzoeken zijn ambt neer
te leggen? Zo nee, waarom niet, zo ja,
wanneer?

1 Elsevier, 6 juli 2009: «Amsterdam wil meer
toezicht op «taximaffia» Leidseplein»
http://www.elsevier.nl/web/10240428/
Nieuws/Nederland/Amsterdam-wil-meer-toezicht-
op-taximaffia-Leidseplein.htm

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister van Verkeer en Waterstaat
(ontvangen 27 juli 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Brinkman over het
nieuws dat de gemeente Amsterdam
meer toezicht wil op de
taxichauffeurs op het Leidseplein met
als kenmerk 2009Z13698 die werden
ingezonden op 9 juli 2009 deel ik u,

mede namens mijn ambtgenoot van
Verkeer en Waterstaat, mee, dat het
niet mogelijk is deze vragen binnen
de gestelde termijn te beantwoorden.
De reden hiervoor is dat voor de
beantwoording van een aantal vragen
ambtsbericht is ingewonnen bij de
gemeente Amsterdam. Dit
ambtsbericht is nog niet ontvangen.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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